

地址：香港九龍長沙灣長裕街八號億京廣場三十一樓  
Address: 31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan, Kowloon  
電話：(852) 2732 3188 傳真：(852) 2721 3494 電郵：fhki@fhki.org.hk

香港工業總會網址：www.industryhk.org  
珠三角工業協會網址：www.prdcouncil.org

( I ) 香港註冊公司資料 Hong Kong Company Information			
* 必須填寫 Required			
* 香港公司名稱 (中文) :		*HK company name (English) :	
* 公司地址 (英文) Office address (English) :			
* 代表人姓名 Name of representative:		* (英文 English) :	* 職銜 Position:
* 電話 Tel:	* 傳真 Fax:	* 電郵 Email:	手機 Mobile:
公司成立年份 Year of establishment of company		* 商業登記證號碼 BR No.:	* 網址 Website:
* 擁有權形式 Type of ownership: <input type="checkbox"/> 獨資 Sole Proprietorship <input type="checkbox"/> 合資 Partnership <input type="checkbox"/> 有限公司 Limited company <input type="checkbox"/> 上市 Listed company			
* 東主或董事姓名 Names of owners or directors (英文 English) :			
* 產品 / 服務種類 Types of products/services (英文 English) :			
( II ) 公司在珠三角的資料 Information of Company in the PRD			
如欲申請額外地區分部，請自行複印 ( II ) 部分表格，並填寫有關資料。 Please copy the above table at Section ( II ) and complete it if your company wish to join extra local chapter(s)			
選擇一個貴公司欲獲編配會籍的地區分部 Please tick below one designated Local Chapter you wish to join:			
<input type="checkbox"/> 深圳 Shenzhen <input type="checkbox"/> 東莞 Dongguan <input type="checkbox"/> 廣州 Guangzhou <input type="checkbox"/> 佛山 / 肇慶 foshan/ Zhaoqing <input type="checkbox"/> 惠州 Huizhou <input type="checkbox"/> 中山 Zhongshan <input type="checkbox"/> 珠海 Zhuhai <input type="checkbox"/> 江門 Jiangmen <input type="checkbox"/> 潮汕 Chaoshan			
* 公司名稱 (中文) :		*Company name (English) :	
公司成立年份 Year of establishment of company		營業執照號碼 Business license No.:	
* 地址 Address:			* 郵編 Post code:
* 電話 Tel:	* 傳真 Fax:	* 網址 Website:	
* 主要產品 Main products:			工人人數 No. of workers:
* 代表人姓名 Name of representative:		* (英文 English) :	* 職銜 Position:
* 直線電話 Direct Tel:	手機號碼 Mobile:	* 電郵 Email:1.	* 電郵 Email:2.

本公司 (公司名稱) \_\_\_\_\_ 茲申請加入香港工業總會之珠三角工業協會。本公司願遵守工總及協會現有及日後新訂的章則規條。本公司確認上列資料完整無缺，可供工總作與會籍有關的用途。

We, (Company name) \_\_\_\_\_, hereby apply for membership at the Federation's PRD Council and agree to abide by the existing and any newly formulated rules and regulations of the Federation as well the PRD Council, we confirm that the information furnished above is complete and it can be used by the Federation and the PRD Council for membership related purpose.

申請人簽署 Signed :

職銜 Position :

日期 Date :

**關於閣下的資料與《個人資料 (私隱) 條例》**

為確保會員資料詳盡、準確、及時，閣下所提供的資料日後如有所變更，懇祈今早書面通知本會，以便在有關記錄上作相應修訂。根據《個人資料 (私隱) 條例》，會員如果想核實本會記錄中他們本身的資料，可向本會索取他們的最新記錄副本。

會員為入會而提供的資料，只可供本會作與會籍有關的用途，例如印製會員名錄、印發會員證、發送通告和出版物、研究調查或其他直接有關的活動。閣下如果在這些資料的使用上有任何其他安排，或者不希望接收某些資訊，請書面通知本會。這些安排不另收手續費。

**About your information and the Personal Data Privacy Ordinance**

In order to ensure that the information supplied by members is complete, accurate and up-to-date, please inform the PRD Council of any changes in company details in writing as soon as possible. In accordance with Personal Data Ordinance, if members wish to verify their own information, they can also ask for a copy of their latest record.

Membership data can be used by the Federation for membership related purposes such as the printing of the Members' Directory, issuing membership certificates, sending out circulars and publications conducting surveys or any other directly related activities. If you wish to make alternative arrangements or prefer not to receive certain information, please inform us in writing (no handling fee will be charged).

**只供香港工業總會記錄用 (For Federation records only)**

珠三角工業協會會員編號 PRD Council Membership No. :